
In Duitsland en Oostenrijk lopen wetenschappelijke onderzoeken op universiteiten waaruit blijkt dat 
5G werkt met straling die enerzijds aantoonbaar de hartslag/hartritme van mensen negatief beinvloed.
Anderzijds is nu ook wetenschappelijk op deze universiteiten aangetoond dat de witte 
bloedlichaampjes door te verblijven in de straling niet meer werken. 
Dit met alle zeer serieuze negatieve gezondheidklachten van dien.

Met deze serieuze recente onderzoeken dient rekening gehouden te worden, bij de invoering van 5G. 
Mensen zijn geen proefkonijnen !!

Aldus maak ik bij deze uitdrukkelijk bezwaar tegen de wet implementatie telecomcode!


